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ZÁPIS č. 10/2019 
 

zo zasadnutia Komisie pre školstvo MsZ mesta Brezno, konaného dňa 19.12.2019 

v Základnej škole s materskou školou Karola Rapoša, Pionierska 4, Brezno. 

 

 

Prítomní : Mgr. Eva Skačanová, Ing. Martin Ridzoň PhD, Milan Palovčík, Mgr. Mária 

Kvietková , Mgr. Martin Baxa, Viera Mondlová, Mgr. Jana Bočová 

Ospravedlnení : Mgr. Daniel Struhár, 

 

Rokovanie viedol : Mgr. Eva Skačanová, predsedníčka komisie pre školstvo. 

 

Program :  

1. Otvorenie 

2. Vianočné trhy v priestoroch Základnej školy Karola Rapoša, Pionierska 4, Brezno 

3. Vyhodnotenie práce školskej komisie za 2.polrok 2019 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

K bodu č. 1 

Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie Mgr. Eva Skačanová a prítomných členov   

privítala na pôde základnej školy. 

 

K bodu č. 2 

Členovia komisie navštívili priestory s vianočnými trhmi. Návštevníci trhov si mohli prezrieť 

pri jednotlivých stánkoch darčekové predmety vlastnoručne zhotovené samotnými žiakmi a aj 

si niečo na pamiatku  kúpiť.  Žiaci 1. stupňa sa  predstavili s krásnym kultúrnym programom, 

ktorý navodil tú pravú vianočnú atmosféru.  

 

K bodu č. 3 

 Mgr. Eva Skačanová vyhodnotila prácu komisie pre školstvo za 2. polrok 2019 a všetkým 

členom sa poďakovala za spoluprácu. 

 

K bodu č. 4 

Predsedníčka komisie previedla členov komisie po priestoroch školy, v ktorých sú dočasne 

presťahované materské školy. Z týchto dočasných  priestorov a aktivít, ktoré realizovali 

učiteľky s deťmi bolo viditeľné, že škola urobila maximum preto, aby  výchovno-vzdelávací 

proces v MŠ ale aj v ZŠ prebiehal nerušene a bezpečne. 

 

Číslo spisu: Brezno 

MsÚ- 1083/2019-21 19.12.2019 



V priestoroch  kancelárie zástupkýň riaditeľky školy, Mgr. Skačanová oboznámila prítomných 

s informačným systémom školy, vďaka ktorému majú prehľad o každodennej dochádzke 

žiakov a rýchlemu prístupu k presnému počtu prítomných žiakov, čo využíva školská kuchyňa. 

 

K bodu č. 5  
V závere zasadnutia komisie pre školstvo predsedníčka komisie Mgr. Skačanová prítomným 

členom poďakovala za účasť, všetci si vzájomne popriali krásne vianočné sviatky a stretnutie 

komisie bolo  ukončené. 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Eva Skačanová                                                                            Mgr. Jana Bočová 

predsedníčka komisie                                                                          sekretárka komisie 

 

 

 

 

 

 


